
Prosjekt-tiltak Ansvarlig innspill 2023 2024 2025 2026 Økning årlig 

vedlikehold i FARTT

Kommentarer

IKT investeringer serverpark-plattform FARTT drift 1 500 000 1 500 000 1 500 000 1 500 000 For å opprettholde stabil drift i takt med årlig vekst,  samt bedre overvåking og sikkerhet, som følge av nye krav og økende trusselbilde, er det behov for en raskere utskifting av utstyr. For perioden 2023 - 2026 er det behov for 

utskifting av utstyr for 1,5 millioner kroner, pr år i kommende periode. For 2023 er prioriterte tiltak å skifte ut brannmurløsninger, trådløse nett og styringssystemer i plattform. 21.10.2022: Styret vedtar å dekke dette i 2023.

Visma Tid Utviklingsgruppe Administrasjon 340 000 128 136 Det er meldt inn ønske om at FARTT-kommunene vurderer anskaffelse av Visma-modulen Visma Tid (timeføring/fleksitid i Visma).

Det er i lengre tid etterspurt et program som kan samhandle med Visma HRM og som har oversikt over fleksitimer, avspasering etc (dette er for arbeidstakere som ikke benytter seg av turnusprogram og som har sin 

tidsregistrering der). Det er i dag ulike skjemaer og systemer som benyttes til å føre oversikt over timer; både prosjekttimer og fleksitid/avspasering.  21.10.22: Styret vedtar å innføre dette i 2023.

eHandelsløsning Utviklingsgruppe Administrasjon 200 000 Kommunene i innkjøpssamarbeidet skal etter hvert samarbeide om en felles prosjektressurs. Denne ressursen skal samarbeide med Abakus AS, som vil være administrator for innkjøpssamarbeidet.

Utgifter til prosjektressursen vil i hovedsak være lønnskostnader og skal fordeles som en driftskostnad mellom kommunene. Utgifter knyttet til dette faller ikke på FARTT. 

Det er videre igangsatt et løp videre for tilsetting prosjektressurs, oppstart av selve ehandels løsningen vil ligge noe frem i tid, avhengig av valg system.   Ehandelsprosjektet er noe forskjøvet pga kapasitetsbegrensninger ute i 

kommunene. Det må gjøres en intern jobb internt i kommunene først, og Abakus har behov for mer bemanning som må på plass før prosjektet i seg selv kan igangsettes felles. Investeringskostnaden kommer, men muligens 

ikke før 2023.  21.10.22: Styret vedtar dette for 2023.

Nytt system for bibliotektjenesten Utviklingsgruppe Oppvekst og kultur 500 000 250 000 Bibliotekene i Alvdal, Tynset, Tolga og Folldal bruker Mikromarc biblioteksystem (MM3). Systemleverandør Axiell har gitt oss beskjed om at «Mikromarc vil utvikles videre i ca 2 år (til 2021/22), deretter fases det ut over de 

neste 3 år». Allerede nå kjøres utvikling på et minimumsnivå, og det er vesentlige mangler i systemet. Systemet brukes i både folke- og skolebibliotekene, og dette angår derfor både kultur og skole.

Kommunene har behov for et nytt og moderne system for bibliotektjenesten i kommunen. Kostnadsberegning baserer seg på overgang til Quria, som er Axiells moderne plattform for bibliotek. Quria er en produktfamilie, som 

består av Quria (personalet), Arena (publikum) og WeLib (skolebibliotek). Rendalen har for øvrig per i dag Bibliofil og det er ingen planer om å endre system. Kostnad: Investering=500' for separate baser, Drift= 250' for 

separate baser  Status 21.5.21: anskaffelse må ut på anbud og det tilrådes å kjøre markedsdialog i forkant, Kostnadsestimater tar utg.punkt i dyreste løsning. 29.10.21: Styret vedtar å skyve dette til 2023.   6.5.2022: 

Kommunedirektørene vedtar å skyve dette til 2024.

SkoleFARTT utvikling Utviklingsgruppe Oppvekst og kultur Det jobbes med å avklare veivalg ift maskinvare, læringsplattform og programvare for bruk i skolene. Utviklingsgruppa mener det er behov for egen IKT strategi Skole. Styret i FARTT utfordrer skoleledere i FARTT kommunene 

til å samarbeide om testing/utprøving av ny teknologi for strategisk valg av fremtidig løsning for IKT i skolene. Dette bes koordinert gjennom utviklingsgruppe Oppvekst og Kultur.  Det forutsettes at kommunene dekker kostnad 

til utstyr i egen kommune/skole.  21.6.21: Det er ikke avklart strategiske veivalg ennå. 21.10.22: FARTT initierer et møte der en ønsker å se på struktur og strategi innen sektoren.

Øvrig systemutvikling/behov i FARTT Styret i FARTT 1 000 000 1 000 000 1 000 000 1 000 000 Dette må sees på som strategisk valg for å dekke "hittil ukjente behov for systemutvikling" og sikkerhetstiltak. Eks styringssystem for informasjonssikkerhet som IKT Sikkerhetsutvalget har meldt inn behov for. Styret ber om at 

det utredes hva dagens Compilo system kan dekke av nye behov. Rendalen kommune ønsker prioritet på styringssystem for informasjonssikkerhet.

Nytt skybasert fagsystem Barnevern Utviklingsgruppe Helse- og omsorg 750 000 300 000 Innspillet gjelder nytt fagsystem for Barneverntjenesten, der nåværende system ikke lenger oppgraderes og fases ut innen 2025.  Systemer som vurderes som nye alternativer er Modelus eller Visma Flyt Barnevern.  Det 

gamle systemet er i ferd med å fases ut. Oppdateres ikke etter 01.01.22. Det nye systemet vil være skybasert, og man må tro det er mer effektivt enn dagens system. Årlig vedlikehold Visma vil ha en trappetrinn modell, 240' i 

2022, 270' i 2023, 301' i 2024.  6.5.2022: Kommunedirektørene skyver dette til 2024.

IAM system FARTT drift 350 000 135 000 Et IAM system sikrer at brukere blir opprettet, endret og fjernet på en trygg og sikker måte. Alle brukere må identifisere seg og godkjennes med BankID/ID-porten. Skybasert løsning som er knyttet med Visma HRM, som 

delegrer rettigheter, lisenser og tilganger basert på stilling. En sikker løsning som gjør at man får mer automatiserte prosesser og bruker mindre tid på manuell oppfølging og ad-hoc løsninger. Systemene er knyttet opp mot 

fagsystemer, teknisk infrastruktur og eksisterende økosystem. Hjemlet i lov. NSM Grunnspinsipper 2.6: "Ha kontroll på identiteter og tilganger". Normen 5.2: "Tilgangsstyring" og 5.2.1: "Autorisering". GDPR 

Personvernforordningen artikkel 17 ("Rett til sletting") og artikkel 32 ("Sikkerhet ved behandlingen"). Tilgang til helseopplysninger er i tillegg regulert i flere lover og forskrifter. 21.10.2022: Styret vedtar innføring av dette i 

2023.

Infodoc Plenario skybasert Utviklingsgruppe Helse- og omsorg 212 880 Overgang til skybasert tjeneste. Vi ser at viktigheten av å få skybasert løsning tvinger seg frem nå når det er så mange leger som jobber i en form form for Nordsjø-turnus. De har behov for å jobbe i systemet også når de 

oppholder seg andre steder enn på et legekontor. Pålogging må være mulig uavhengig av fysisk lokalisering. Vi ser at denne utviklingen vil fortsette. Insparingspotensiale er økt kvalitet på dokumentasjon når man kan logge på 

systemet der man er, slipper å vente til man kommer til kontoret. Økt kvalitet i leveranse av systemet og oppgradering, inkl. oppfølging av avvik og trusler. Vi må tilpasse oss fremtidige behov, øke tilgang til systemet for ansatte 

pga. behov for dokumentasjon, inkl. økt kvalitet på dokumentasjon og riktig bruk av ressurser. Gode arbeidsverktøy kan gi økt effektivitet og riktig bruk av ressurser.  Har bedt om nytt tilbud fra Infodoc juni-2022 da tilbudet vi 

har pr nå er fra nov-2020.  21.10.2022: Styret vedtar å skyve dette til 2024.

Visma Flyt Timeplan skole Utviklingsgruppe Oppvekst og kultur 130 000 90 000 Skole: det er ønskelig med en modul i Visma flyt skole som omhandler timeplanlegging og ressursstyring. Se vedlegg. Kr 130 000,- i anskaffelse og kr 90 000,- i årlig vedlikehold. Dette vil gi en stor tidsmessig besparelse for 

skoleledelsen med ressursstyring, timeplanlegging og ikke minst vikarhåndtering. Når vikartimer er tildelt av leder, går timene automatisk over til lønn. 21.10.22: Med bakgrunn i tilbakemelding fra kommunene vil ikke styret 

prioritere dette før i 2024.

WEB redesign nettsider Utviklingsgruppe Administrasjon 400 000 ? Webgruppa: Spiller inn behov for redesign nettsider ti lnvesteringsplanen videre fram i tid fra 2024.  Universell utforming iht lovkrav kan utsettes til 2024, dersom bare UU et prisanslag på ca 300’-400’. Dette må også sees opp 

mot Nytt Sak- og arkivsystem. 21.10.2022: Styret skyver dette til 2024.

Nytt Sak- og arkivsystem Utviklingsgruppe Administrasjon 1 312 500 1 425 000 Anskaffelse av nytt sak og arkivsystem vil få endret investeringsbehov i 2023, da hovedsakelig all innføring skjer da. Prisvekst og fakturering av tjenester i prosjektet må hensyntas.  Årlig vedlikehold vil trolig ikke ha 

helårsvirkning i 2023.

Administrasjon/beslutningsstøtte system-

Framsikt

Utviklingsgruppe Administrasjon 292 400 1 281 500 Anskaffelse Framsikt vil få investeringsbehov også i 2023. i Tillegg årlig vedlikehold, tall er jf kontrakt

Sum prosjekter 4 994 900 4 492 880 2 500 000 2 500 000 3 609 636

Sum investeringer for perioden

Snitt investering pr år for perioden Styret presiserer at årlig investering gjennomsnittlig skal være som årlig nedbetaling av lån, men at det vil svinge noe innen 4-års perioden.3 621 945

14 487 780

Investeringsplan FARTT 2023-2026 vedtatt representantskapet 19.12.2022


